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Pzewodniczqcy

Rady Miasta Woclawek

Woclawek, dnia 4 lipca 201 8roku.
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Interpelacja

Szanowny Panie Prezydencie,

W imieniu mieszkarimw ul. Stromej we Woclawku zwracam sig z zapytaniem czy planowane jest

rozpoczgcie prac studyjno-koncepcyjnych oraz projektowych sieci kanalizacyinej na ulicach: Stromej

i Podlesie w kierunku ul. Lipnowskiej. Wybudowanie w/w sieci znaczqco podniosloby standard 2ycia

mieszkaic6w oraz wplynqloby na dynamikg zasiedlania tych teren6w.
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